
Przejście dla pieszych, drogi i tramwaje
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Czy na ulicy Architektów powstanie przejście dla pieszych? W swojej interpelacji radny Michał Drewnicki

przypomina, że Prezydent uznał już jakiś czas temu, iż budowa takiego przejścia jest zasadna. Z kolei o

drogi w Czyżynach pyta radny Wojciech Krzysztonek.

Radny Michał Drewnicki prosi w imieniu mieszkańców o stworzenie przejścia dla pieszych na ul.

Architektów, między ulicami Zielony Jar, a Poległych w Krzesławicach, pomiędzy pochylnią ze

schodami a blokiem nr 10. Radny przypomina, że w odpowiedzi na poprzednią interpelację z 15

października 2018 roku Prezydent zaznaczył, że budowa przejścia w tym miejscu byłaby

możliwa oraz jest zasadna.

Radny Drewnicki prosi także o informacje dotyczące przedłużenia linii tramwajowej od pętli na

os. Bohaterów Września w stronę urzędu skarbowego i przyszłego przystanku Szybkiej Kolei

Aglomeracyjnej. Radny pyta, czy urząd zdecydował się na któryś z wariantów, pamiętając, ze

koncepcja poprowadzenia torów po wschodniej stronie ul. Piasta Kołodzieja wywoływała

protesty mieszkańców. Radny chciałby też wiedzieć, czy plany, które mówiły o uruchomieniu

przystanku SKA wraz z parkingiem P&R w 2020 roku są nadal aktualne?

W związku z licznymi zapytaniami mieszkańców radny Wojciech Krzysztonek prosi o informację,

czy i ewentualnie w jakim czasie miasto planuje budowę drogi oznaczonej jako KDD.20 w

miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego obszaru „Stare Czyżyny”. Radny prosi

także o informację na temat szacunkowych kosztów takiej inwestycji. (BS)
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